

International Women's Day

The prevalence of misogynist and discriminatory language and action in the recent U.S. election campaign reminds us that feminism remains necessary and relevant. The onslaught faced by Hillary Clinton and other women during this campaign is only one example. Canadian women in public life have faced similar abuse.

Join the Law Society, the Barbra Schlifer Commemorative Clinic, the Women's Legal Education and Action Fund (LEAF), the Women's Law Association of Ontario, and the Women Lawyers Forum of the OBA for a panel discussion about the challenges facing women running for, or serving in elected office in Canada. The discussion will explore the barriers women face when running for elected office, or engaging in grassroots activism, and why more do not rise to the highest political positions.

March 9, 2017

Osgoode Hall, 130 Queen St. W., Toronto

Panel discussion: 5:00 p.m. to 6:30 p.m.*

Reception: 6:30 p.m. to 7:30 p.m

**this portion of the program is also available as simultaneous webcast*

RSVP

This public event is free, but space is limited. For additional information and to register by March 1, please visit:

<http://www.lawsocietygazette.ca/event/iwd-2017/>

equityevents@lsuc.on.ca | 416-947-3413 | 1-800-668-7380, ext. 3413

Note: this event will take place in English.

Photographs and video taken at this public event will be used in Law Society and partner organization print and online publications.



ONTARIO
BAR ASSOCIATION
A Branch of the
Canadian Bar Association

L'ASSOCIATION DU
BARREAU DE L'ONTARIO
Une division de l'Association
du Barreau canadien



Women's Law
Association of Ontario



LEAF FAEJ

Women's Legal
Education and
Action Fund

Fonds d'action et
d'éducation juridiques
pour les femmes

Journée internationale des femmes

La prévalence de langage et de gestes misogynes et discriminatoires durant la récente campagne électorale américaine nous rappelle que le féminisme demeure nécessaire et d'actualité. Les assauts constants qu'ont subis Hillary Clinton et d'autres femmes pendant cette campagne n'en sont qu'un exemple. Les Canadiennes qui participent à la vie publique subissent des agressions similaires.

Joignez-vous au Barreau, à la *Barbra Schlifer Commemorative Clinic*, au Fonds d'action et d'éducation juridiques pour les femmes, à la *Women's Law Association of Ontario* et au Forum des avocates de l'Association du Barreau de l'Ontario pour une discussion sur les défis des Canadiennes qui se présentent à des élections ou sont élues. La discussion portera sur les obstacles posés aux femmes lors d'élections, ou aux militantes, et sur les raisons pour lesquelles nous ne trouvons pas plus de femmes dans des postes politiques de haut niveau.

9 mars 2017

Osgoode Hall, 130, rue Queen Ouest, Toronto

Discussion : 17 h à 18 h 30*

Réception : 18 h 30 à 19 h 30

**Cette partie du programme sera webdiffusée simultanément.*

RSVP

Cet événement public est gratuit, mais les places sont limitées. Pour plus de renseignements et pour vous inscrire avant le 1^{er} mars, allez au :

www.lawsocietygazette.ca/event/iwd-2017

equityevents@lsuc.on.ca | 416 947-3413 | 1 800 668-7380, p. 3413

Remarque : Cet événement se déroulera en anglais.

Les photos et les vidéos prises à cet événement public seront utilisées dans les publications imprimées et en ligne du Barreau et de notre organisation partenaire.



L'ASSOCIATION DU
BARREAU DE L'ONTARIO
Une division de l'Association
du Barreau canadien



Women's Legal
Education and
Action Fund

Fonds d'action et
d'éducation juridiques
pour les femmes